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Møtereferat 4 - 14. august 2019 

Onsdag 14. august 2019 kl. 18:00 – 20:00 i klubbhuset Draugen Motorbåtforening. 

Tilstede: Rolf Eide (RE), Odd Harald Eide (OE), Magnus Vabø (MV), Karl Ivar Larsen (KL), 

Terje Stensletten (TS), Bjørn Ydse (BY), Jan-Inge Kleppevik (JK), Jørg Eyolf Fagerhaug (JF) 

deltok til og med sak 36-19. 

Ikke tilstede: Åge Skjelvik (ÅS), Roald Stigum Olsen (RO), Yngve Kristiansen (YK). 

 

 
32 – 19 Åpning/mrk. til innkalling. KL ønsker at saker som er videre behandlet beholder opprinnelig 

referansenummer. Blir saker behandlet på nytt skal det refereres til tidligere referansenummer fra 

tidligere saksliste. Godkjent. 

33 – 19 Godkjenning av møtereferat 3-2019. Godkjent 

.34 – 19 Post og høringer. Post gjennomgått. Ingen høringer som involverer KNBF. 

35 – 19 Orientering fra FS-møtet. RE orienterte. Saker som RE tok opp var: Sikkerhetsdager, 

Strandryddedagen - som bør gjelde hele året. Vindkraft med Region Vest sitt vedtak. Samarbeid med 

Redningsselskapet diskutert. Kartlegging av småbåthavner i Bergen Kommune som nå er avsluttet. RE 

var fornøyd med responsen han fikk på FS møtet. 

36 – 19 Kommunalt samarbeid: JF orienterte om avslutning på oppdraget for Bergen Kommune vedr. 

kartlegging av båthavner i kommunen. JF har laget et forslag til faktura som oversendes til OE for 

videre behandling. 

37 – 19 Oppfølging av Strategisamlingen: TS etterlyser totalforsikring fra Fender Marine. JK opplyser 

at Fender Marine ikke er en del av Lloyds pga. Brexit. Det er et Nederlands fikrma som nå 

samarbeider med Fender Marine. Det vil bli mer info om dette på FS møtet i september. TS etterlyser 

synspunkter på samarbeid. Norske Sjø har nå ikke så god forsikring som vi ønsker. 

Besiktigelsesmannsordningen har nå liten eller ingen oppgaver. Verving må forenkles. Folk ønsker 

ikke å lese flere sider. OE orienterte om festivalen på Skjerjehavn. Verving og pleie av eksisterende 

båtlag. Enighet om at dette tas opp på neste møte. Forsikringer bør komme på plass. Frafall av 

momskompensasjon kan få dramatiske konsekvenser for medlemsvervingen. 

38 – 19 Vindkraftanlegg behandlet under sak 22 – 19. Oversendt KNBF sentralt. BY tar dette opp på 

neste FS møte.  

39 – 19 Miljøselen Selin. Sekretariatet har nå tilgjengelig profileringsmateriell (diplomer). 

40 – 19 Båttinget 2020. Til ledsagere blir det omvisning med lokalhistoriker Jo Gjerstad. MV følger 

dette opp. Praktiske ting gjennomgått. Foredrag om hvalfangst vedtatt utgår. 
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41 – 19 Styringssystemer: KL orienterte og fremla forslag til styringssystem. Enighet om at dette ikke 

er sak for Årsmøtet. Vedtak: Vi går inn for å utvikle et styringssystem for Region Vest. Ansvar KL. 

42 – 19 Kasserer OE orienterte om økonomien. Vi har en god økonomi. Forurensning fra lystbåter er 

formidlet fra eksterne kilder til å være svært høy. Region Vest bestrider disse tallene som brukes og 

ønsker dokumentasjon på dette. Vedtak om at styret avholder et julebord på Damsgårdstuene på 

Damsgård 24. november. Utdeling av fortjeneste-nål på Båttinget 2020 behandles på neste 

styremøte. 

Magnus Vabø 

Sekretær 

 


